
JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendes, nyílt üléséről 2012. 
november 20-án 1700 órakor, a Polgármesteri Hivatal Nagytermében. 
 
Jelen vannak:   Bóna Zoltán    polgármester 

Gergőné Varga Tünde   alpolgármester 
Dr. Kiss István   szervezési- és önkormányzati osztályvezető 
Dr. Kun Lászlóné   képviselő 
Dr. Békássy Szabolcs  képviselő 
Bakos András    képviselő 
Herczeg Mariann  képviselő 
Mekler Andrea   képviselő 
Száger Gyula    képviselő 

 
valamint:   Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Bóna Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket a Képviselő-testület rendes, nyílt ülésén. 
Megállapítja, hogy a testület 8 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. Orbán Róbert képviselő úr 
hamarosan megérkezik. Jegyző úr a szabadsága miatt nem vesz részt az ülésen, dr. Kiss István 
aljegyzői minőségében képviseli. A jegyzőkönyv hitelesítőkre dr. Kun Lászlóné és Száger Gyula 
képviselők személyében tesz javaslatot. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfeltartással szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

136/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat 
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére dr. Kun Lászlóné és Száger Gyula képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester: Javaslatot tesz a napirendi pontokra. A pontok sorrendje eltér a 
meghívóban közölttől, az elhangzottak szerint. Kéri, aki elfogadja a napirendi pontokat az elhangzott 
módosításokkal, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

136/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1. Javaslat a középületek energetikai felújításáról szóló KEOP-pályázat 
benyújtására  
2. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 15.) 
önkormányzati rendelet módosítására  
3. Javaslat a helyi adókról szóló 26/2011. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 
módosítására  
4. Javaslat az állatok tartásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotására   
5. Javaslat az egyes tiltott, közösségellenes magatartásokról szóló önkormányzati 
rendelet és módosításának hatályon kívül helyezésére 
6. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójára  
7. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi I-III. negyedéves pénzügyi beszámolójának 
elfogadására  
8. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi belső ellenőrzési tervére  
9. Javaslat a „Központi orvosi ügyelet ellátása Dunavarsány Város, Délegyháza 
Község és Majosháza Község részére” tárgyú közbeszerzési eljárás megállapítására  
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10. Javaslat a Piroska Patika Kft-vel kötött bérleti szerződés módosítására  
11. Javaslat a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel új elektronikus 
médiaszolgáltatási szerződés megkötésére  
12. Javaslat vételi ajánlat elfogadására a 015/2 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan  
13. Javaslat az Árpád Fejedelem Általános Iskola és az Erkel Ferenc Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény további működtetésére vonatkozó szándék kinyilvánítására  
 
Zárt ülés: 
14. Javaslat állattartási ügyben határozat meghozatalára 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 
Bóna Zoltán polgármester: A pénzügyi beszámolóval és a lejárt határidejű határozatokkal 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója. /Nem hangzik el kérdés./  
Az önkormányzat pénzügyi helyzetével kapcsolatban elmondja, hogy továbbra sem kell értékesíteni 
az államkötvényeket, mert az önkormányzat likviditási helyzete megfelelő. A lejárati határidőn túl 
nincsenek kifizetetlen számlák, ha minden jól megy, december 31-ével pluszban zárja az évet az 
önkormányzat. Az önkormányzat az utóbbi másfél évben 300 millió forintot törlesztett a banki 
kötelezettségeiből, ami úgy gondolja, hogy nagy teljesítmény. 
A járási hivatallal kapcsolatban hoztak korábban egy határozatot, a személyi állomány, illetve az 
infrastrukturális feltételek átadását illetően. A megállapodást kormánymegbízott úr aláírta, a hivatal 
öt munkatársa fogja a járási hivatal kirendeltségében végezni a munkáját. A járási kirendeltség az 
igazgatási iroda épületében lesz, az igazgatási osztálypedig beköltözik a régi rendelő épületébe a 
műszaki osztállyal közösen. A kirendeltség előszobája lesz a remélhetőleg Dunavarsányban is 
létrejövő kormányablaknak. Bár Dunavarsány nem rendelkezik sem okmányirodával, sem 
gyámhivatallal, mégis a kormánymegbízott úr érdemesnek tartotta az önkormányzatot, hogy 
szigetszentmiklósi központtal Dunavarsányon járási kirendeltség legyen. Olyan ügyeket, melyek 
kikerülnek az önkormányzattól, nagyrészt helyben lehet majd intézni. Hosszú távon a kormányzat 
célja az, hogy ún. egyablakos ügyfélrendszer alakuljon ki, amely kb. 2013 októberétől, illetve 2014 
januárjától működhet, ha a testület hajlandó ezt finanszírozni. 
Hallható volt a médiában az önkormányzatok adósságrendezésére, konszolidálására irányuló 
kormányzati program. Az 5000 fő alatti települések adósságát teljes egészében átvállalja az állam, az 
5000 felettiek pedig a bevételeik rangsorában lesznek támogatva, ettől függően 40-70 % között vesz 
részt a kormány az adósságuk rendezésében. Dunavarsány az adóbevételei miatt a 40 %-os 
kategóriába esik, így a 2013-ban fizetendő részlet 40 %-kal csökkenni fog. 
Szeretettel köszönti Szűcs Attila polgárőr urat, aki a Pest megye polgárőre kitüntetést kapta, gratulál 
neki maga, és képviselőtársai nevében. Köszöni az eddig végzett munkáját és a polgárőrség 
tevékenységét. 
Ha már a közbiztonság kérdéséről van szó, Herczeg Mariann képviselő asszony felvetette a korábbi 
ülésen a kerékpárlopás kérdését. Egy lépést tettek a biztonság irányába, megoldották a közvilágítást a 
kerékpártárolók tekintetében. Reméli, hogy ez segít. 
Az ivóvízminőség-javító program rendben halad a törvényi előírásoknak megfelelően.  
 
Orbán Róbert képviselő 1712 órakor megérkezik, a szavazók száma 9 főre emelkedik.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Dunavarsányban mindig is probléma volt, hogy nincs olyan bankfiók, 
amely a lakosság követelményeinek megfelelne. Most a Duna-házban, a posta mellett a Fókusz 
Takarék elfoglalta a székhelyét. Így olyan fiók nyílt meg Dunavarsányban, ahova jó érzés bemenni, 
és ügyet intézni. A nagyvarsányi és kisvarsányi automata mellé egy új automatát is felszereltek a 
Duna-házban. 
Szombaton két fontos esemény történt Dunavarsányban, az egyik az, hogy a Civil Információs 
Centrum első nyilvános rendezvényére sor került a közösségi házban, ahol sok civil szervezet 
képviseltette magát más településekről is. Egyelőre a törvényi értelmezésről és az adóváltozásokról 
volt szó, reméli a továbbiakban a mindennapi civil életet gyakorlóknak segítséget fog nyújtani ez a 
centrum. Ez egy pest megyei szervezet, amelynek a központja Dunavarsányban létesült. Két 
településről pályáztak erre a tisztre, és a dunavarsányi pályázó volt a nyertes.  
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Szombat délután egy megható megemlékezés keretében emléktáblát avattak Petőfi Sándorné 
nagyvarsányi tanítónő emlékére, aki idén június végén hunyt el. A család és az iskola 
kezdeményezésére az önkormányzat finanszírozásában emléktáblát helyeztek el az iskola falán. 
 
A DTV Zrt. szakmai befektetői a törvényi változásoknak köszönhetően bejelentették, hogy 2014. 
december 31-ig vállalják a szennyvízszolgáltatás üzemeltetését. Akit részleteiben érdekel a téma, 
szívesen áll személyesen a rendelkezésére. A közeljövőben mindenképpen foglalkozni kell a 
kérdéssel. A jövőt illetően valószínűleg a szennyvízszolgáltatásban új szolgáltató fog beállni. Mint 
ismert, központi árszabályozás van, amely Magyarország polgárainak is érdeke, amely a koncessziós 
kötelezettségeket nagyban felülírja. A működtetést a törvény egyértelműen 100 %-os állami, vagy 
100 %-os önkormányzati tulajdonhoz köti, itt pedig 51 % önkormányzati, 49 % pedig 
magánbefektetői tulajdon. Néhány héten belül javaslat érkezik az esetleges gyors, vagy hosszú távú 
elválásra. Ebben az ügyben még sok a nyitott kérdés. A DTV Zrt. működése változatlan lesz, reméli, 
hogy ez a műszakilag sokkal jobb állapot, amely másfél éve fennáll, továbbra is fennmarad. 2014-től 
beáll teljes egészében a központi árbeállítás, az, hogy ez hogyan hat majd az egyenlegre, ez majd 
akkor kiderül.  
 
Két időpontot szeretne a testület figyelmébe ajánlani, mivel sok minden változni fog január 1-jétől az 
intézmények tekintetében. December 17-én hétfőn vacsorát szerveznek a pedagógusok számára, és 
december 20-án lesz a hivatali dolgozók szokásos évzárója. 
 

1. Javaslat a középületek energetikai felújításáról szóló KEOP-pályázat benyújtására  
 
Bóna Zoltán polgármester köszönti a Grant-Plus Kft. ügyvezetőjét és munkatársát. A Kft. 
megkereste azzal a lehetőséggel, hogy olyan pályázat kiírása fog megtörténni, amelynek kapcsán a 
közintézmények – az általános iskola, az általános iskola speciális tagozata és a zeneiskola – 
hőszigetelésére, nyílászáró cseréjére és fűtés korszerűsítésére lesz mód.  
 
Kiss Attila, a Grant-Plus Kft. ügyvezetője: Üdvözli a Képviselő-testületet és a jelenlévőket. 
Bemutatkozik, és röviden bemutatja a cégét. Eddig kb. 50 önkormányzattal vették fel, és tartják a 
kapcsolatot településfejlesztés tekintetében. Ebbe a munkába beletartoznak a településen lévő 
létesítmények is, melyek az önkormányzat működtetésében vannak. Az utóbbi időkben a KEOP 
hőszigetelési pályázatok elindultak Magyarországon, és az elsők között kezdtek foglalkozni a 
kormányépületek és mezőgazdasági épületek hőszigetelésével, tehát viszonylag nagy gyakorlattal 
rendelkeznek. Jelenleg az iskolák is pályázhatnak, ezzel kapcsolatban sok település oktatási 
intézményének KEOP-pályázatát intézték, végezték el sikerrel.  
A pályázat lényeges elemei, hogy 15 %-os önrész mellett 85 %-os támogatást ad az állam. A pályázat 
tartalmazza a pályázat külső- és a födém hőszigetelését, az épület színezését, az ablakok cseréjét és a 
fűtés rekonstrukciót. A pályázatban végre a Közép-Magyarországi Régió is szerepel, ezért keresték 
meg az önkormányzatot. Az elnyerhető összeg 50-500 millió forint, így Dunavarsány intézményei 
ebbe a keretbe beleférnek. Minden szakmai tapasztalatukat latba vetik, hogy a pályázat kedvező 
elbírálásban részesüljön. 
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta a 
javaslatot, és elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek. 
 
Száger Gyula képviselő: a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra 
javasolta. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Ha ebben a pályázatban gondolkodnak, akkor a tornacsarnok ügyében 
is változtatást javasol. Mivel a tornacsarnok fűtése össze van kötve az iskola fűtésével, a 
fűtéskorszerűsítési pályázat keretében meg lehetne valósítani, hogy a tornacsarnok önálló fűtéssel és 
szabályozással rendelkezzen, mert jelenleg az iskolát is fűtik hétvégén a csarnok miatt. Megkérdezi, 
hogy van-e erre a lehetőség a pályázaton belül. 
 
Kiss Attila ügyvezető szerint ez megoldható. A pályázat beadása előtt pontos felmérés készül, és az 
összegek még változhatnak. 
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Bóna Zoltán polgármester ismerteti a határozati javaslatot. Kéri, hogy aki elfogadásra javasolja, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

138/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
1. a KEOP-2012-5.5.0/A kódszámú „Épületenergetikai fejlesztések és közvilágítás 
energiatakarékos átalakítása” tárgyú pályázat terhére az Árpád Fejedelem Általános 
Iskola felső tagozatos épületének (2336 Dunavarsány, Árpád u. 12.) és az Erkel Ferenc 
Zeneiskola épületének (2336 Dunavarsány, Halász Lajosné u. 3.), valamint az Árpád 
Fejedelem Általános Iskola II. sz. telephely - „Elemi Iskola” – épületének (2336 
Dunavarsány, Kossuth Lajos u. 35.) energetikai korszerűsítésének szándékával pályázatot 
kíván benyújtani, 
2. megbízza a Grant Plus Kft-t (1102 Budapest, Szent László tér 20.) a pályázat 
előkészítési feladatainak elvégzésével és az előzetes energetikai tanulmány 
összeállításával, 
3. a korszerűsítésre vonatkozó pályázat bruttó összköltségvetéséről és a saját 
hozzájárulás bruttó mértékéről az alábbiak szerint dönt: 
- Felújítás becsült költségigénye    184.150.000 Ft 
- Előkészítési költség         9.207.500 Ft 
- Projektmenedzsment I. és II.        3.683.000 Ft 
- Tájékoztatás és nyilvánossági feladatok                 920.500 Ft 
- Mérnöki feladatok (műszaki ellenőrzés)           7.366.000 Ft 
- Projekt összköltsége:      205.327.000 Ft 
- Vállalt saját erő összege (15%)         30.799.050 Ft 
4. a vállalt sajáterő összegét a 2013. évi költségvetésben biztosítja, 
5. felhatalmazza a Polgármestert a megbízási szerződés aláírására, a pályázat 
benyújtására és a további szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
Dr. Kun Lászlóné képviselő kimegy, a szavazók száma 8 főre csökken. 

 
2. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosítására  
 
Bóna Zoltán polgármester: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta. 
Van-e valakinek kérdése ezzel kapcsolatban. /Nem hangzik el kérdés./ Kéri, hogy aki egyetért a 
rendelet-módosítással, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta a 2012. évi költségvetéséről szóló 
1/2012. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 21/2012. (XI. 21.) önkormányzati 
rendeletet.  
 
3. Javaslat a helyi adókról szóló 26/2011. (XII. 14.) önkormányzati rendelet módosítására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Adócsökkentésről és új adóbevezetéséről sincs szó, az önkormányzat 
törvényi kötelezettségének tesz eleget azzal, hogy az adórendeletben bizonyos szabályokat 
módosítanak. A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság javasolta a rendelet módosítását. Kéri, hogy aki 
egyetért a rendelet módosításával, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta a helyi adókról szóló 26/2011. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 22/2012. (XI. 21.) önkormányzati 
rendeletet. 
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4. Javaslat az állatok tartásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Mint köztudott, a törvény az állatok tartásának számbeli szabályozását 
kormányrendeleti hatáskörbe utalta. Ezen a területen a rendeletalkotási lehetőségből az 
önkormányzatok kikerültek. Reméli, ez a törvény a különböző anomáliákat rendbe teszi. Ő sem volt 
híve annak, hogy az állatok számát korlátozzák, mert ha normálisan gondoskodnak az állattartók az 
állataikról, akkor azt el lehet viselni. Sajnálta, ha valaki kihasználva az állattartási rendelet számait 
pereskedett a szomszédjával, és a probléma az igazgatási osztályra került. A lakosság részéről elvárás 
volt, hogy ez a kérdés valamilyen szinten szabályozásra kerüljön. Ez a problematika a számok 
tekintetében megszűnik, viszont az új rendelet a különböző védőtávolságokat szabályozza. 
 
Száger Gyula képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta és javasolta a határozati 
javaslat elfogadását. Bár az állatok számát nem korlátozza a továbbiakban önkormányzati rendelet, de 
az állattartás megfelelő körülményeit a továbbiakban is biztosítaniuk kell az állattartóknak. 
 
Bakos András képviselő: Szerinte olyan mérgeket is használnak az állattartók, amelyek veszélyesek. 
Jó lenne, ha rálátna erre az önkormányzat az ÁNTSZ-szel együtt. Kéri az önkormányzatot, hogy 
járjanak el ez ügyben. 
 
Dr. Kun Lászlóné képviselő visszatér, a szavazók száma 9 főre emelkedik. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az állattartás kérdését igyekezett az önkormányzat normálisan kezelni, 
bár vannak olyan ügyek, amelyek elhúzódnak és nem akarnak véget érni, aminek a hivatal a 
végrehajtója. 
Amennyiben az új állattartási rendeletet elfogadja a Képviselő-testület, kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta az állatok tartásáról szóló 
23/2012. (XI. 21.) önkormányzati rendeletet. 
 
5. Javaslat az egyes tiltott, közösségellenes magatartásokról szóló önkormányzati rendelet 

és módosításának hatályon kívül helyezésére 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az előterjesztést a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta, és 
elfogadásra javasolta. 
 
Dr. Kiss István szervezési és önkormányzati osztályvezető: Mint ismert, az önkormányzati 
rendeletekben a szabálysértési tényállásokra utaló rendelkezéseket törölni kellett, melynek a testület a 
11/2012. számú önkormányzati rendeletével eleget tett. Ezzel párhuzamosan a törvény lehetőséget 
adott arra a Képviselő-testületnek, hogy meghatározza azokat az ún. tiltott, közösségellenes 
magatartásokat, amelyeket bírsággal sújthat. Ezt a törvényi felhatalmazást alkotmányellenesnek 
mondta ki az Alkotmánybíróság, így a testület nem szabályozhat tiltott, közösségellenes magatartást, 
ezeket a magatartásokat nem szankcionálhatja. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Valószínűleg az ügy új törvényalkotási szakaszba fog kerülni, és 
remélhetőleg az önkormányzatok a szabálysértési ügyekben új jogosítványokat fognak kapni. 
Kéri, ha a testület tagjai egyetértenek a rendelet-tervezettel, kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotta az egyes tiltott, közösségellenes 
magatartásokról szóló 14/2012. (VI. 13.) önkormányzati rendelet és módosításának hatályon 
kívül helyezéséről szóló 24/2012. (XI. 21.) önkormányzati rendeletet. 
 
6. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójára 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az előterjesztést mindhárom bizottság megtárgyalta, és el is fogadta. 
Talán a 2013-as realitásoktól kicsit elrugaszkodott, talán több benne az álom a kelleténél. Reménység 
szerint a koncepció nem tartalmaz leépítéseket és elbocsátásokat. Mint már ismert, a hivatal létszáma 
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33 főről lecsökkent 25 főre, 5 fő a továbbiakban a járási hivatalban folytatja a munkáját, két munkatárs 
a Kft-be megy át, egy munkatárssal pedig megegyezés született a december 31-i távozásáról. Ez a 
szám megközelíti a Gazdasági Minisztérium által javasolt létszámot, ami 20 főben realizálja a hivatal 
dolgozóinak létszámát. De megbecsülve a dolgozókat, látva az önkormányzat bevételeit, és látva az 
agglomeráció lehetőségeit az álláskeresés tekintetében, javasolja, hogy a létszámon ne változtasson a 
testület. Az intézmények tekintetében a működésen túl az óvodáról és a kultúrházról lehet beszélni, 
mert a gyermekjóléti szolgálat önálló intézmény, társulási fenntartásban. A koncepció nagy vonalakban 
erről szól, kisebb felújításokról minden intézmény tekintetében lehet beszélni. Az óvodát 41 fővel, a 
művelődési házat 5 fővel üzemeltetnék. Szeretne beruházásra is szánni, reméli, hogy így is lesz. Az 
ivóvízminőség-javító beruházás befejezésre kerül, a szabályozási tervet elkészítik, a Kisvarsány és 
Nagyvarsány közötti útszakasz felújítását jó lenne elvégezni, Nagyvarsányon a Béke utca, 
Kisvarsányon a Hősök és Arany János utca környékén kellene parkolókat kialakítani. Az 51-es úton a 
gyalogátkelőhelyet megtervezteti az önkormányzat. A különböző hatóságok véleménye az, hogy ha 
van zebra, akkor a gyalogosok kevésbé lesznek figyelmesek, és nagyobb a baleset esélye. Érdekes ez a 
megközelítés, de lehet, hogy érthető. A kultúrház melletti területnek kellene valami funkciót kitalálni, 
mert az luxus, hogy egy évben csak két napon át áll ott egy sátor. A körforgalom kialakításával 
kapcsolatban remélhetőleg a költségvetés elfogadásakor már lesznek pontos információk, hogy kell-e a 
80 milliós összeggel számolni. A költségvetés főösszege kevesebb lesz, mert az intézmények egy része 
elkerül. A sportpálya-pályázat elnyerésével megvalósul ez a beruházás is március-április hónapban, 
tervben van a Habitat utcában a parkoló kialakítása is. A költségvetés tárgyalásánál majd minden 
bizottság elmondja a maga javaslatát. 
 
Mekler Andrea képviselő: Arról volt szó korábban, hogy az Árpád utcát egyirányúsítani szükséges, 
ezzel mi a helyzet? 
 
Bóna Zoltán polgármester: Szülői felvetés volt, kérte, hogy az iskolához is érkezzen meg ez a kérés. 
Külső segítséggel jó lenne a településre készíteni egy közlekedési koncepciót, mert vannak a 
településen problémás területek. 
 
Bakos András képviselő a fásítással kapcsolatban elmondja, hogy jó lenne egy fásítási koncepciót 
készíteni, és hogy annak milyen hozadéka van. 
 
Bóna Zoltán polgármester: A fásításról annyit jegyez meg, hogy mint tapasztalhatták, az elmúlt 
hónapokban a kertészkedésben egy professzionális csapat dolgozott. Az elhalt fáktól meg kellene 
szabadulni, és újakat ültetni a helyükbe. A koncepcióval kapcsolatban összességében 1,1-1,2 milliárd 
lesz a költségvetés főösszege. A településen 100-150 millió forintot jó lenne fejlesztésekre, 
beruházásokra szánni. 
Kéri, hogy aki javasolja a koncepció elfogadását, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

139/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetési 
koncepcióját a következőkben határozza meg. 

1. Elsődleges az Önkormányzati Hivatal és az Intézmények működésének biztosítása. 
2. Az intézmények 2013. évi létszámadatai: 

-Weöres Sándor Óvoda: 41 fő 
-Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 5 fő 

3. A 2013. évi költségvetési bevételek és kiadások tervezése során elsőbbséget élveznek az 
önkormányzat által kötelezően ellátandó feladatok. 

4. Az intézmények a 2013. évi költségvetésük összeállítása során megtervezhetik:  
• saját bevételeiket a 2012. évi befolyt összeg inflációval emelt összegében, 
• a bérjellegű juttatásokat a 2012. évi szinten, 
• a dologi kiadások esetében a működéshez alapvetően szükséges kiadásokat 2012. 

évi szinten. 
5. A Polgármesteri Hivatal létszámát 2013. január 1-től 27 főben állapítja meg: 

• Polgármester        1 fő 
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• Alpolgármester        1 fő 
• Teljes munkaidőben, köztisztviselői jogviszonyban foglalkoztatottak száma:  
          25 fő 

6. Az Önkormányzat szakfeladatain tervezett teljes munkaidő közalkalmazott létszám:  
       5 fő (4 fő védőnő, 1 fő mezőőr) 

7. A Polgármesteri Hivatal a 2013. évi költségvetésének összeállítása során megtervezheti 
• a bérjellegű juttatásokat 2012. évi szinten, 
• a közlekedési költségtérítés, üzemanyagköltség összegét, 
• a köztisztviselők kötelező és minőségi munkavégzéséhez szükséges oktatás és 

továbbképzés összegét, illetve a feladatellátáshoz szükséges szakkönyvek, illetve 
folyóiratok beszerzését, 

• a dologi kiadások tekintetében a működéshez feltétlenül szükséges kiadásokat a 
2012. évi szinten. 

8. Az Önkormányzat kiadásai között: 
• a városüzemeltetés és útkezelői feladatok ellátásához szükséges összeget, 
• a védőnők, mezőőr bér és bérjellegű juttatásaira, azok járulékaira, cafetériára, 

valamint védőruházatára fedezetet, 
• a képviselői tiszteletdíjak összegét, 
• a hiteltörlesztés, illetve kamat fizetésére fedezetet. 

9. A nem kötelezően ellátandó feladatok közül vállalja a városban működő alapítványok, 
egyházak és államilag bejegyzett társadalmi szervezetek támogatását. 

10. A 2013. évi költségvetés tervezésénél vállalja, hogy fedezetet biztosít az általános és 
céltartalék tervezésére. ezen belül elsődlegesen fedezetet biztosít a pályázatokhoz 
szükséges önrész biztosítására. 

11. Az alábbi beruházásokra és felújításokra fedezetet biztosít: 
• Ivóvízminőség javítás pályázati önrészre. 
• Dunavarsány belterületi szabályozási tervének elkészítésére. 
• Járdaépítésre. 
• „Kisvasúti” átjáró sorompóval történő ellátására. 
• Körforgalom kiépítésére. 
• Sportpályán pályaház építésére. 
• Utak felújítására. 
• Iskola- és az óvoda udvarának rendezésére. 
• Városgazdálkodási Kft. alaptőkéjének megemelésére. 
• Játszótér építésére. 
• 51-es út gyalogátkelőhely készítésére. 

12. A 2013. évi költségvetés tervezésénél vállalja, hogy fedezetet biztosít a folyamatos 
szerződések és megállapodások alapján vállalt kötelezettségek teljesítéséhez. 

13. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2013. évi költségvetési 
rendelettervezet összeállítása során a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztésben, illetve a határozati javaslatban foglaltakat érvényesítse. 
 
Határidő: A 2013. évi költségvetés benyújtásának időpontja. 
Felelős: Polgármester 

 
7. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi I-III. negyedéves pénzügyi beszámolójának 

elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezt a napirendi pontot is tárgyalták a bizottságok, és a Képviselő-
testületnek javasolták elfogadásra. 
 
Száger Gyula képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, 
megállapította, hogy az éves terv időarányosan teljesült.  
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Bóna Zoltán polgármester: Az iparűzési adóbevételt kissé túltervezte az önkormányzat. Van-e kérdés 
az előterjesztéssel kapcsolatban. /Nem hangzik el kérdés./ Kéri, hogy aki a pénzügyi beszámolót 
elfogadja, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

140/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. évi költségvetésének 
I-III. negyedéves gazdálkodásáról szóló tájékoztatót megtárgyalta, és mellékleteivel 
együtt elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
8. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi belső ellenőrzési tervére  
 
Bóna Zoltán polgármester: A bizottsági üléseken Jegyző úr részletesen ismertette a belső ellenőrzési 
tervet. Van-e kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? /Nem hangzik el kérdés./ Kéri, hogy aki egyetért 
a határozati javaslattal, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

141/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2013. évi 
- a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező - kockázatokkal 
alátámasztott belső ellenőrzési tervét elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
9. Javaslat a „Központi orvosi ügyelet ellátása Dunavarsány Város, Délegyháza Község és 

Majosháza Község részére” tárgyú közbeszerzési eljárás megállapítására  
 
Dr. Kun Lászlóné és Dr. Békássy Szabolcs érintettségüket jelentik be a napirendi ponttal 
kapcsolatban.  
 
Bóna Zoltán polgármester tudomásul veszi dr. Kun Lászlóné és dr. Békássy Szabolcs érintettségét, 
akik részt vehetnek az előterjesztés megtárgyalásában, de nem szavaznak. Aki ezzel egyetért, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

142/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsányi 
Városgazdálkodási Kft. Felügyelő Bizottsága a „Központi orvosi ügyelet ellátása 
Dunavarsány Város, Délegyháza Község és Majosháza Község részére” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményét megállapító szavazást érintően Dr. Kun László és Dr. 
Békássy Szabolcs összeférhetetlenségére való bejelentését elfogadja és tudomásul veszi.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: A dokumentációt négy cég vásárolta meg, de csak hárman 
tettek ajánlatot. A hiánypótlás határideje a mai napon egy órakor járt le, a cégek eleget tettek a 
hiánypótlásnak, illetve megadták a szükséges felvilágosítást, ez alapján végezték el a pályázatok 
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értékelését. A hiánypótolt ajánlat a hiánypótlásra tekintettel érvényes, azonban a Delta Mentőcsoport 
ajánlata, amellyel kapcsolatban felvilágosítást kértek, érvénytelen lett. A Delta Mentőcsoport 
nyilatkozott arról, hogy mennyi volt a tavalyi árbevétele, de ezt a számot nem sikerült levezetnie. Az 
általuk bevallott összeg 328.652.000 Ft, amely jóval magasabb a 100 milliós értékhatárnál, így a 
szerződés nem köthető meg a Delta Mentőcsoporttal. Javasolja, hogy a Delta Mentőcsoport ajánlata 
legyen érvénytelen, mert nem felel meg a felhívásban meghatározott feltételeknek, a másik két ajánlat 
pedig kerüljön értékelésre. Hibás teljesítésért mindkét ajánlattevő vállalta a kötbért, és a kiegészítő 
finanszírozás igényelt összege 1.400.000 illetve 1.488.000 Ft a két ajánlattevőnél. A szolgáltatásba 
bevont orvosok, illetve gyermekorvosok számában nagy a különbség, a Közép-Magyarországi 
Szociális Ellátó Nonprofit Kft. egy, a Medical-Provisor Kft. hat háziorvost tud a szolgáltatásba 
bevonni. Ennek alapján azt javasolta a bírálóbizottságnak, hogy a következők szerint döntsenek: A 
Delta Mentőcsoport ajánlata érvénytelen, a másik két ajánlat érvényes, a legkedvezőbb ajánlatot a 
Medical-Provisor Kft. tette, az eljárás eredményes volt, a nyertes a Medical-Provisor Kft. Javasolta a 
bírálóbizottság, hogy ne kerüljön meghirdetésre a második helyezett. 

Bóna Zoltán polgármester: Megadja a szót dr. Kun Lászlónak, aki három évtizede dolgozik 
orvosként a településen. 

Dr. Kun László: Elmondja, hogy 42 éves szakmai múltja van, ez idő alatt több éven keresztül látott 
el ügyeleti szolgálatot, legalább 20 különböző cégnél. Fontosnak tartja az együttműködést az 
ügyeletet ellátó cég és a bázisdolgozók között, amely kölcsönös megbecsülésen és szakmai 
elfogadáson kell, hogy alapuljon. A háziorvosok hajlandóak együttműködni, és ezt elvárják az 
ügyeletes kollegáktól is, mert egymásnak adják a stafétát. A háziorvosok napközben elvégzik a 
sürgősségi- és alapellátást, amit az ügyelet folytat sokkal kisebb létszámmal. Míg a háziorvosok 
naponta 50-60 beteget látnak el, az ügyelet tíz nap alatt lát el ennyit. Mindenképpen szükségszerű a 
minél szorosabb együttműködés, ezért azt is elvárnák, hogy a szerződésbe bekerüljön az, hogy a 
helyben dolgozó egészségügyi szolgálatot ellátóknak amennyiben igényük van rá, elsőbbséget 
élvezzenek a külső tagokkal szemben. Tehát, ha a helyben dolgozó orvos vállalkozik arra, hogy részt 
vesz az ügyeleti ellátásban, akkor legyen elsőbbségi joga. Ezt részint a szakma követése miatt tartja 
fontosnak, mert helyismeretük a helyi orvosoknak van, és ha a beteget az ügyeletes ellátja, a 
háziorvos kezeli tovább. Ez a betegkövetés szempontjából is fontos dolog. Kéri, hogy ez legyen a 
szerződésben, mert nem szeretnék azt, hogy csak beugróként vegyék igénybe a helyi orvosokat. A 
múltban ez nem volt teljesen így. Ráadásul az önkormányzat jelentős pluszösszeget biztosít a 
szolgáltató számára az ügyelet működtetésére, így a helyieknek plusz munkalehetőséget biztosítana az 
önkormányzat. Jó lenne, ha a szerződés megkötése előtt az itt dolgozóknak betekintési lehetőségük 
lenne, és lehessen véleményt nyilvánítaniuk. Felajánlva az együttműködést, sikeres munkát kíván a 
pályázat nyertesének. 

Bóna Zoltán polgármester: Az önkormányzat saját bevételei terhére közel 20 millió forinttal 
működteti az ügyeleti szolgálatot, de ha sikerülne együttműködni a környező településekkel, ez 
sokkal kevesebbe kerülne. Ami a helyiek szerepét illeti, sokszor hallotta a Delta Mentőcsoport 
részéről, hogy a helyi orvosok nem szándékoznak részt venni az ügyeleti ellátásban. A betekintéssel 
kapcsolatban elmondja, hogy a közbeszerzési törvény sok mozgásteret nem ad a szerződés 
tekintetében. 

Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Akit a bizottság javasolt nyertesnek, már valamilyen 
módon megállapodásban van arról, hogy kit alkalmazzon. A hat orvos már biztosított, azzal, hogy 
vállalták az ügyeleti ellátást. Az ajánlattevőnek ezekkel az emberekkel megállapodást kell kötnie. 
Nyilván az ügyelet csak helyi orvosokkal nem oldható meg, kellenek külső személyek is. A 
vállalkozó hat személy foglalkoztatására ajánlatot tett, lehet, hogy számára az a legjobb megoldás, ha 
ezekkel az emberekkel oldja meg az ügyeletet. Mint minden üzletben, így itt is van alku, amelybe sem 
az önkormányzat, sem a közbeszerzési tanácsadó nem tud beleszólni. A szakszemélyzet tekintetében 
ugyanez a helyzet. A szerződést meg tudja mutatni, de megtalálható az önkormányzatnál is. Lehet 
beszélni a tartalmáról, de sokat nem lehet változtatni rajta, azonban ha valaki olyan szakmai hibát 
talál, ami nem áll meg, változtatnak rajta. 

Bóna Zoltán polgármester: A kiírás lényege az, hogy mindig volt némi feszültség orvos és beteg, 
orvos és önkormányzat között. Mindig gond volt azzal, hogy mi van akkor, ha még nincs ügyelet, a 
háziorvos meg már nem rendel. A törvény kimondja, hogy a háziorvosi szolgálat 8 órában van 
meghatározva, ezért reméli, hogy reggel 8 óra és 16 óra között mindig lesz elérhető orvos. Az utóbbi 
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hetekben is hallotta, hogy kb. 6 órakor hívta a beteg az ügyeletet, és azt mondák neki, várja meg a 
háziorvost. Az elmúlt években előfordult gond az ügyeleti ellátással, de a vállalkozó egy esetben sem 
vállalta a felelősséget. Azóta csökkent a bejelentések száma, amióta a hívásokról hangfelvétel készül. 
A vállalkozóval a szerződés felbontható, ha nagy a probléma 3 hónapos, ha kisebb, akkor 6 hónapos 
határidővel. 

Herczeg Mariann képviselő megkérdezi, hogy jelenleg hol dolgozik a Medical-Provisor Kft. 

Kováts Gábor közbeszerzési tanácsadó: A Medical-Provisor Kft. viszonylag új, idei bejegyzésű 
cég. 

Bóna Zoltán polgármester nem hallott semmi negatívat a cégről. Az ügyvezető úrhoz van kérdése, 
hogy az átadás-átvétel a régi céggel fog lezajlani, vagy valami más megoldásban gondolkodnak. 

Kováts Gábor közbeszerzési-szakértő: A Delta-Mentőcsoporttal a szerződés 2012. december 31-ig 
tart. Január 1-je 0 órától az új szolgáltató veszi át az ügyeletet. De mód van arra, hogy január 1-jén, az 
új cég a Delta-Mentőcsoportot, mint alvállalkozót foglalkoztassa a fennmaradó 8 órára. Ezt 
megelőzően a leltárt el kell készíteni, és december utolsó munkanapján célszerű lenne kimenni egy 
leltárjegyzékkel és rögzíteni az állapotot. 

Bóna Zoltán polgármester: Kéri, hogy aki egyetért a határozati javaslattal, név szerint szavazzon. 

 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem név szerinti szavazással hozta meg alábbi határozatát, az alábbiak 
szerint:  
 
Bakos András képviselő: igen, Bóna Zoltán polgármester: igen, Gergőné Varga Tünde alpolgármester: 
igen, Herczeg Mariann képviselő: igen, Mekler Andrea képviselő: igen, Orbán Róbert képviselő: igen, 
Száger Gyula képviselő: igen. 
 

143/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
1. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Központi orvosi ügyelet 

ellátása Dunavarsány Város, Délegyháza Község és Majosháza Község részére” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményét az alábbiakban állapítja meg: 

1. A DELTA Országos Katasztrófa Mentő Csoport (1185 Budapest, Üllői út 758.) 
ajánlata érvénytelen, 

2. A Közép-Magyarországi Szociális Ellátó Nonprofit Kft. (2310 Szigetszentmiklós, 
Tököli út 3364/003.) ajánlata érvényes, 

3. A Medical-Provisor Kft. (2322 Makád, Rákóczi Ferenc utca 10.) ajánlata érvényes, 

4. Az összességében legelőnyösebb érvényes ajánlatot a Medical-Provisor Kft. tette, 

5. Az eljárás eredményes volt, 

6. Az eljárás nyertese a Medical-Provisor Kft., 

7. Az ajánlatkérő nem jelöli meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot 
benyújtó ajánlattevőt. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Herczeg Mariann képviselőt kérdésére a cégek tulajdonviszonyairól tájékoztatja Kovács Gábor 
közbeszerzési szakértő. 
 
10. Javaslat a Piroska Patika Kft-vel kötött bérleti szerződés módosítására  

 

Bóna Zoltán polgármester: Mint tudott, Mándoki Péter és a Piroska Patika között megegyezés 
született a patika további üzemeltetésére. A gyógyszerészek szövetségének lobbizása okán a kormány 
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patikanyitási stopot rendelt el, amelynek az önkormányzat is áldozata, hiszen a lakosság felé ígéretet 
tett a gyógyszertár további üzemeltetésére. A Piroska Patika ügyvezetője próbálná tartani az ígéretét, 
de erre nincs mód. Ezért ezen a helyen biobolt nyílik majd meg a gyógyszertár helyett, ehhez 
szükséges a bérleti szerződést módosítani. 

Kéri, hogy aki egyetért a bérleti szerződés-módosítással, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

144/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a)  a saját részéről elfogadja a Dunavarsány Város Önkormányzata és a Piroska 
Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft. között 2012. július 31. napján létrejött bérleti 
szerződés, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti 
1. számú módosítását.  
b) a saját részéről felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: adott 
Felelős:  Polgármester 
 

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

145/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, figyelemmel a Dunavarsány 
Város Önkormányzata és a Piroska Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft. között 2012. július 
31. napján létrejött bérleti szerződés 14. pontjában foglaltakra hozzájárul, hogy a Piroska 
Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft. a dunavarsányi 112 helyrajzi számú, kivett községháza 
megnevezésű, természetben a 2336 Dunavarsány, Kossuth Lajos utca 18. szám alatti 
ingatlanban található, korábban az Angyal Patika székhelyéül szolgáló bérleményét tovább 
bérbe adhassa az Életerő Patika Kft. (székhely: 6320 Solt, Törley Bálint u. 19.; 
cégjegyzékszám: 03-09-121475; adószám: 23081932-2-03) részére biobolt működtetése, 
gyógyhatású készítmények és bizonyos gyógyszerek kereskedelmi forgalmazása céljára. 
 
Határidő: adott 
Felelős:  Polgármester 
 

11. Javaslat a Lakihegy Rádió Műsorszolgáltató Bt-vel új elektronikus médiaszolgáltatási 
szerződés megkötésére  

Bóna Zoltán polgármester: Lejárt a rádióval az önkormányzat szerződése, és javasolja az új 
szerződés megkötését. A rádió hasznos Dunavarsány lakosai számára, gyakran vannak friss hírek, az 
adó a közösségi programokat is szolgálja. A szerződést változatlan feltételek, és változatlan ár mellett 
kötnék meg. Köszöni a rádió elmúlt éves munkáját. 

Dr. Szilvay Balázs ügyvezető: Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. A szerződésben vállalt feltételeken 
túl is próbált rádiószolgáltatásokat nyújtani és részt venni a városi eseményekben. Olyan művészeket 
sikerült elhozni a városnapokra, akik országos tehetségkutató versenyeken is sikerrel szerepeltek. A 
rádiónak is jó lehetőség volt az, hogy meg tudták mutatni, hogy egy három órás műsort színpadra 
tudnak állítani, és a visszajelzések pozitívak voltak. Az elmúlt év fejlődéseihez tartozik a rádióval 
kapcsolatban, hogy megkezdték a digitális jeltovábbítást, ami sokat javít a vételi minőségen. További 
önkormányzatok láttak fantáziát a rádiós idővásárlásban és a lakosság felé kommunikálásban annak 
okán, hogy a nyomtatott sajtó mellett, ami a legtöbb településen havi rendszerességgel jelenik meg, 
szükség van egy élőbb, gyorsabb, a rendkívüli helyzetekre sokkal gyorsabban reagálni képes 
médiumra. Jelenleg hét önkormányzat működik együtt a rádióval, ha a Képviselő-testület megtiszteli a 
rádiót a további munka lehetőségével, igyekeznek a megszokott színvonalon teljesíteni a 
kívánalmakat. 
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Száger Gyula képviselő: Nem vette észre a digitális átállás folyamatát Kiskunlacházán. 

Bóna Zoltán polgármester: Kiskunlacháza messze van az adótól, ezért lehetnek problémák. 

Dr. Szilvay Balázs ügyvezető: A digitalizálás a vételkörzet bővülését is jelenti. A vételkörzeten belül 
az adásjel továbbításának a minősége javul.  A digitális jeltovábbításnak köszönhetően javul a vétel. 

Bóna Zoltán polgármester: Ha további egy évre egyetértenek a szerződés megkötésével, 
kézfeltartással jelezzék. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

146/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát elősegítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti elektronikus 
médiaszolgáltatási szerződést, amely a Lakihegy Rádió 
Műsorszolgáltató Bt-vel kerül megkötésre 2013. január 1-től 1 éves 
határozott időtartamra, havi 110.000 Ft + Áfa összegért, és 
felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
12. Javaslat vételi ajánlat elfogadására a 015/2 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan  
 
Bóna Zoltán polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, 
illetve a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is. A Méhes Kft. jelezte, hogy megvásárolná a 015/2 
hrsz-ú utat. Tulajdonképpen egy körbebányászott ingatlanról van szó, amely egyébként sincs 
használatban. A felmérés megtörtént, 300.000 Ft körüli értékre értékelték fel, amit a Kft. átutal, ha a 
Képviselő-testület egyetért az eladással. 
 
Herczeg Mariann képviselő megkérdezi, hogy a területet közösen veszi-e meg a Kft. és Hegedűs úr. 
 
Száger Gyula képviselő: Az utat a négyzetméter arányában fizetik ki. 

Bóna Zoltán polgármester: Amennyiben elfogadják a határozati javaslatot, kézfeltartással jelezzék. 

 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

147/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány, 015/2 helyrajzi számú ingatlannak a jelen határozat meghozatalát 

segítő előterjesztés mellékletét képező vázrajz szerinti 4053 m2-es területét 
308.000 Ft-os áron értékesíti az alábbi bontásban: 
Hegedűs János   1405 m2 106.780 Ft 

Méhes Kft.   2648 m2 201.220 Ft 

Összesen   4053 m2 308.000 Ft 

b) felhatalmazza a Polgármestert az adásvételi szerződés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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13. Javaslat az Árpád Fejedelem Általános Iskola és az Erkel Ferenc Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény további működtetésére vonatkozó szándék kinyilvánítására  

Bóna Zoltán polgármester: Úgy gondolja, hogy a település vezetése tegyen nyilatkozatot arról, hogy 
továbbra is vállalja az általános iskola és a zeneiskola üzemeltetését. Megkereste Pálos Annamária, aki 
december 1-jétől a szigetszentmiklósi járási tanügyi vezető. A hölgy a budai II. kerületi önkormányzatnál 
dolgozott. Tájékoztatta Pálos Annamáriát, hogy az önkormányzat a két intézményvezetőnek újabb öt évre 
szavazott bizalmat, és az önkormányzat az intézmények működtetését teljes egészében vállalja. Az eddigi 
gondnokokat a Kft. keretében tovább fogják alkalmazni. Az igazgató úrral, az igazgató asszonnyal és 
Pálos Annamáriával december első hetében együtt fognak találkozni, mert december 15-ig alá kell írni az 
átadás-átvételi papírokat, hiszen a december végi bért már nem az önkormányzat fogja fizetni. Úgy látja, 
hogy a finanszírozás tekintetében, a pedagógusok és közalkalmazottak meg voltak becsülve. Hogy ez 
hogy megmarad-e az állami finanszírozásban, azt nem tudja, de a továbbiakban nem tud az 
önkormányzat a bérezésben részt venni. A költségvetés elfogadásakor jó lenne az Iskola a Gyermekekért 
Alapítványt is megtámogatni, amiből az iskola finanszírozhat különböző feladatokat. Az iskolák 
többségében olyan napi gondokkal küzdenek, amit már az önkormányzatok nem tudtak kezelni. Itt 
elsősorban a leszakadó régiókról van szó, akik most egyenlő eséllyel indulhatnak. 

Tájékoztatja a képviselőket, hogy az építéshatósági központ Szigetszentmiklósra kerül, az építési 
engedélyek leadása továbbra is Dunavarsányban történik, és a saját szabályozási terv alapján adják ki a 
kollégák az építési engedélyeket. 

A határozati javaslat arról szól, hogy az átadott intézmények fenntartása továbbra is önkormányzati 
hatáskörben marad. 

Heczeg Mariann képviselő: Az óvodát és iskolát eddig együtt kezelték. A törvényhozók nem gondoltak 
arra, hogy pl. az óvodai pedagógus meg fogja kapni a cafetériát, mert az önkormányzatnál marad, az 
iskolai pedagógus pedig nem. Ez feszültséget kelthet. A kormány is pedagógus életpályamodellt hirdetett. 

Bóna Zoltán polgármester: A tankerületi igazgatóval beszéltek arról, hogy előfordulhat, hogy az óvónő 
kap, a tanár pedig nem kap. Gondolja, hogy a pedagógus-szakszervezetek és az oktatási tárca 
megpróbálnak egyeztetni a juttatásokban. A pedagógusok bérét rendezni fogják, de ez már nem az 
önkormányzat kompetenciája. Ha beáll a pedagógus életpálya, az többet ér majd, mint a cafetéria. 

Gergőné Varga Tünde alpolgármester elmondja, hogy tavasszal Szigetszentmiklóson volt egy 
tájékoztatón, ahol egy előadást hallgattak meg a jövőről. Ott azt hámozta ki, hogy többet adnának a 
pedagógusoknak. Nem tudja, hogy így lesz-e, de az előadás azt sugallta, hogy pár éven belül mások 
lesznek a besorolások, illetve az illetményalapok, mint jelenleg. Hogy ebből lesz-e valami megvalósítva, 
az egyelőre nem tudható. 

Bóna Zoltán polgármester: Az életpálya modell vagy decemberben, vagy január 1-jén el fog indulni. A 
köztisztviselők bére régen be van fagyasztva, de a nyugdíjasok, egészségügyi dolgozók jövedelme 
rendeződik, és a ciklus vége felé el kell jutni a pedagógusok bérének rendezéséig is. 

Kéri, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával, kézfeltartással jelezze. 

 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozta meg alábbi határozatát. 
 

148/2012. (XI. 20.) számú Képviselő-testületi határozat  
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatában 
kinyilvánítja írásban is egyértelmű szándékát arra vonatkozóan, hogy az állami 
intézményfenntartó központ fenntartásába történő átadást követően is gondoskodik az 
Árpád Fejedelem Általános Iskola, valamint az Erkel Ferenc Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény feladatainak ellátását szolgáló, az Önkormányzat tulajdonát képező ingó- és 
ingatlanvagyon működtetéséről. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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Bóna Zoltán polgármester 1900 órakor bezárja a Képviselő-testület rendes, nyílt ülését. A testület a 
munkáját zárt üléssel folytatja. 
A jegyzőkönyv 1900 órakor lezárásra került. 
 

K.m.f. 
 
 
 

  Bóna Zoltán      dr. Szilágyi Ákos  
polgármester jegyző 

 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 

Dr. Kun Lászlóné    Száger Gyula 
    képviselő         képviselő 
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